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Verslag van de jaarvergadering op woensdag 27 maart om 10.30 uur 
 
Opening door de voorzitter, hij heet de ruim 100 leden welkom en geeft aan dat de 
vergadering iets anders van opzet is, nl de notulen worden niet voorgelezen maar 
zijn bij de uitnodiging naar de leden toegestuurd.  
  
Terugblik op 2023. Deze werden door middel van fotos door Ger getoond en door 
Leo toegelicht, alle activiteiten van afgelopen jaar passeerden de revue sommige 
werden goed bezocht, anderen wat minder 
 
Het financieel verslag werd ook getoond en door Gerard toegelicht, de kascontrole 
commissie heeft de kas gecontroleerd  en goed bevonden Petra Tops en Frans van 
de Velden hebben dit gedaan. Volgend jaar wil Ineke Ham dit samen met Frans v d 
Velden dit doen 
 
Het jaarprogramma staat nog niet helemaal vast, door middel van de nieuwsbrief 
wordt iedereen tijdig op de hoogte gehouden. Voor de rommelmarkt tijdens de 
braderie worden nog helpers gezocht, hiervoor kan men na de  vergadering zich 
aanmelden 
 
Bestuur 2024. Leo geeft uitleg over hoe het bestuur de komende jaren gaat werken. 
Er komen drie verschillende werkgroepen, in elke werkgroep zal een of meer 
bestuursleden deelnemen.                                                                                         
Ook zal meer aandacht moeten komen voor de jongeren senioren. 
Het bestuur zal nog versterkt worden met twee nieuwe bestuursleden te weten Frans 
Loijen en Jo van Alst. Deze worden door de vergadering gekozen 
 
Mededelingen.  De blauwe [kbo] munten komen te vervallen, zij kunnen nog wel op 
gemaakt worden, geadviseerd word om gezamenlijk bijv. 100 munten te kopen, dan 
kosten deze nu 2 euro. Deze kunnen ook bij niet kbo activiteiten gebruikt worden  
Voor proef gaat de bar op woensdagmiddag open tijdens het kaarten en biljarten 
Kbo Brabant is op zoek naar een nieuwe naam, iedereen mag hier over meedenken 
in de volgende koers van Oers zal hier aandacht gegeven worden 
Voor de diverse activiteiten kunnen ondersteuners zich altijd aanmelden 
 
Overleden leden in 2023. Gerard noemt de namen op van de overleden leden in 
2023, hierna vroeg hij een ogenblik stilte 
 
Rondvraag. Jos van Haren vraagt of er in de werkgroepen zeker een bestuurslid bij 
is, de voorzitter geeft aan dat dit zo is. 
Toon Verblackt vind dat de consumptie munten nogal duur zijn. De uitleg is dat voor 
alle verenigingen nu de zelfde prijs wordt gerekend, ook licht de prijs ver onder de 
horeca prijzen  
 
Na de vergadering kan iedereen die zich heeft aangemeld genieten van een heerlijke 
lunch weer goed verzorgt door D,ouw School 
sluiting  
 
 
 


